
Vårdvetenskapliga Studentföreningen
Sölvegatan 19, 223 62 Lund
Org.nummer: 845002-9551

Mejl: vavs@vavslund.se
Web: www.vavslund.se

Mötesprotokoll
Typ av sammanträde
Styrelsemöte
nr 12

Sammanträdesdatum Tid Plats
2024-04-02 17.00 Kårexpen, Forum Medicum

Närvarande:
Ordinarie beslutande ledarmöten: Adjungeringar:
Emilia Lambrant
Moa Hjertén
Frida Mejborn
Anna Hörvallius
Ilona De Sainte Marie
Irina Fransson

Ordinarie ersättare:

FORMALIA

§1 Mötets öppnande

Ordföranden förklarar mötet öppnat kl. 16.59.

§2 Mötets behöriga utlysande
Enligt stadga ska kallelse skickas ut 4 dagar innan mötet och handlingar 2 dagar innan
(§8.9).
Mötet anses vara korrekt utlyst.

§3 Adjungeringar
Inga adjungeringar under dagens möte.



§4 Val av justeringsperson
Styrelsen beslutar
att välja Ilona De Sainte Marie till justeringsperson.

§5 Tid för justering av protokoll
Styrelsen beslutar
att protokollet ska vara justeraren tillhanda senast 240409.
att protokollet ska vara justerat senast 240416.

§6 Föregående protokoll
Styrelsen beslutar
att inte lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§7 Godkännande av dagordning
Styrelsen beslutar
att godkänna dagordningen med tillägg av
nedanstående punkter under övrigt.

§8 Ordförandebeslut
Inget ordförandebeslut inför dagens möte.

§9 Meddelanden
Ordförande har haft möte med Ketty Andersson (Programnämndsorförande i PNR) gällande
utbildningsbevakning av Arbetsterapiprogrammet.

§10 Rapporter
● Ordförande rapporterar:

Sedan förra STYM har det inte varit några fakultetsmöte såsom GUN, MFL eller MFS. Det
jag spenderat min tid på är bland annat en heldag med uppstarten för arbetet med den nya
utbildningsplanen på sjuksköterskeprogrammet. Jag satt tillsammans med PD och
inriktningsansvarig för teorin (Anneli Jönsson och Lena Forsell) från 9 till 16 där vi började
med nästintill tomma blad för att fylla på vad vi anser ska finnas med i den nya
utbildningsplanen (som ska starta VT26 om allt går som planerat).

Jag har haft en heldag med audit för M-faks bibliotek, där jag sitter som en av fem i en
bedömargrupp som ska genomlysa verksamheten vid biblioteken som tillhör vår fakultet.
Detta är ett arbete som övergriper hela LU, där vår fakultet är andra ut efter piloten som var
S-fak. Detta har tagit en dags förberedande innan denna dag och knappt en dag efter själva
auditen med rapportskrivning.



Jag har deltagit i möte både för sjuksköterskeprogrammet och
röntgensjuksköterskeprogrammet gällande problem med anatomin/fysiologin i båda
programmen. Båda mötena var givande och studenternas röst blev i allra högsta grad hörda,
vilket förstås känns så himla givande!

Jag och Maja Holst, som är MFs studenthälsoansvarige, har arbetat med att sammanställa
resultatet av enkäten som vi skickar ut tidigare i år. Denna kommer resultera i en rapport som
jag kommer att presentera för FUM den 18/4.

Det allra största och roligaste var ändå att jag, Maja och Emilia var i Uppsala på bal. Det var
verkligen helt jäkla amazing! Till bords hade jag KI:s ordförande Elin och vice ordförande
Arvid och eftersom vi träffats en helg i Göteborg för några veckor sedan var det verkligen ett
givande utbyte. Detta tror och känner jag är tusen gånger mer givande för VÅVS än vad SFS
någonsin kunde vara.

● Vice ordförande - utbildningsbevakande ansvar rapporterar:
○ Arbetet fortsätter som vanligt, har inget särskilt att rapportera.

● Vice ordförande - studiesocialt ansvar rapporterar:
○ Internationella utskottet har enligt en sammanställning från ikpnorr fått ökad

framgång och intresse från medlemmarna. Vi har även kontakt med
inkommande internationella studenter. Det ska även göras en utvärdering i
april kring samarbetet med universitetet i Paris.

○ Samarbetet med ecura går bra.
○ Sexmästeriet ska ha en till sittning med temat Mamma Mia den 13/4.
○ Planering av festum och examen flyter på.
○ Aktiva tröjorna har kommit och nästan alla som beställt har haft möjlighet att

hämta upp dem.

● Ekonomiskt ansvarig rapporterar:
○ Har haft infomöte inför utskottsgillet
○ Reglementerevidering med Frida
○ Aktivatröjor har kommit:)

● PR-och kommunikationsansvarig rapporterar:
○ Infomöte inför utskottsgillet
○ Stora utlysningen är live - marknadsföring för detta
○ FUM-val kandidering fortfarande igång - marknadsför detta
○ Skapat posters och annat material för utskottsgillet

● Arbetsmarknadsansvarig rapporterar:



○ skickat ut utvärdering till utställarna från corpus laborans
○ sammanställt resultat från enkät från studenter kring hur det upplevde corpus

laborans
○ ecura fika den 4/4 kl 16:00
○ bokat in vårdförbundet för arbetsrätt föreläsning den 24/4 mellan 13-16 för

termin 5 och 6
○ Vårdförbundet står på utskotts gillet också
○ Vårdförbundet ska träffa våra barnmorskestudenter den 8/4
○ Skriver överlämning för min post samt corpus laborans

● Sekreterare och informationsansvarig rapporterar:
○ Möte med utskottsgillet
○ Reviderat reglementet med Moa
○ Uppdaterat hemsidan och protokoll-pysslat

● Suppleanter rapporterar:
Inget nytt att redovisa

DISKUSSION & BESLUT

§11 Verksamhetsplan för 24/25
Irina föredrar punkten.
Irina har tagit fram ett utkast till verksamhetsplanen för 24/25 och formulerat bakgrund samt
att-satser till de inledande fokusfrågorna, som styrelsen läser igenom tillsammans.

Under rubriken "Övriga åligganden i den löpande verksamheten” har Irina även sammanställt
punkter och idéer i underrubriker, vilka tagits fram av arbetsgrupperna i styrelsen.
Underrubriker, relevanta för respektive styrelsepost, delas upp mellan ledamöterna att skriva
på individuellt och deadline för färdiga att-satser samt bakgrund sätts till onsdag kväll 10/4
kl. 20.

Styrelsen beslutar
att vederbörande bakgrund samt att-satser i verksamhetsplanen 24/25 ska vara formulerade
senast onsdag kväll 10/4 kl. 20.

§12 Revidering av reglemente
Moa föredrar punkten
Frida och Moa fick under STYM 11 i uppgift att gå igenom reglementet och formulera ett
revideringsförslag. Eftersom det råder tidsbrist finns det ingen möjlighet att göra en grundlig
revidering, således innefattar dessa förslag de mest prioriterade revideringarna som
aktualiserar reglementet i större grad. Inför nästa års arbete med styrelsestrukturen kommer



revidering göras omgående, detta är anledningen till varför det inte är i fokus för sittande
styrelse.

Styrelsen läser gemensamt igenom de revideringar som Frida och Moa gjort. En tydligt
beskrivande bilaga ska göras till FUM 8 den 10/2 då förslagen ska presenteras.

§13 Verksamhetsberättelse
Irina föredrar punkten.
Styrelsen går igenom verksamhetsberättelsen för 23/24 i mallen som Irina har tagit fram.
Postspecifika rubriker i verksamhetsberättelse delas upp mellan styrelseledamöterna för
respektive ansvarsområden.

§14 Goodiebags under novischperioden.
Emilia föredrar punkten.
För tillfället ges goodiebags till novischerna under novischperioden. Arbetet med dessa
goodiebags, både att hitta sponsorer samt att packa dem, är tidskrävande och innebär mycket
jobb för novischgeneralerna. Det har även visat sig att endast 70 av ungefär 90 goodiebags
ges ut. Således innebär dessa goodiebags mycket jobb för lite utdelning. Förslag ges därför på
att ta bort detta under nästa novischperiod.

Styrelsen beslutar
att ta bort goodiebags under novischperioden samt framföra detta till novischeriet.

§14 Övrigt
● PP -hemligt-
● Utskottsgillet - VÅVS utskottsgille kommer att hållas på torsdag den 4/4 mellan kl.

11-14. Det bestäms att det kommer säljas merch vid styrelsens bord. De som kan ses
9.00 på skolan för att förbereda tillsammans.

● En liten valberedningspunkt - Anna meddelar att eventuell hjälp kommer att
behövas vid intervjuer av kandidater som sökt nu under stora utlysningen. Anna har
gjort ett schema där styrelseledamöterna kan skriva upp sig under de tider man skulle
kunna vara behjälplig.

● Flytta STYM 13 23/4 - Presidiet ska ha avstämning med inspektoratet samma datum
som STYM 13, vid 16.30. Därför behöver styrelsemötet skjutas fram en halvtimme
till 17.30. Övriga styrelseledamöter är ok med detta.

§17 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat kl 19:28.



__________________________________
Irina Fransson, mötesordförande

__________________________________
Frida Mejborn, sekreterare

__________________________________
Ilona De Sainte Marie, justeringsperson


